
 
 
 
 

 

 

ACTA DE LA SESSIÓ PLENÀRIA DEL CONSELL EDUCATIU DEL DISTRICTE DE LES CORTS 

DATA I HORA: 08 de novembre de 2022, 17.30h 

LLOC: Sala de reunions (Plaça Comas 18) 

 

Ordre del dia: 

1. Aprovació de l'acta anterior. 

2. Informació inici de curs 2022/23 

3. Informacions vàries: 

a. Patis oberts (nous horaris obertura) 

b. Konsulta’m a les Corts 

c. Reforç escolar Banc Solidari 

d. Vil•la Veïna 

4. Intervencions representants famílies 

5. Altres. Torn obert 

Assistents: Ivan Condés (Junts Les Corts), Montse Bassas (AE Les Corts-UBAE), Gian Lluís 

Ribechini (famílies Ins Pedralbes), Dario Riquelme (estudiant Ins Pedralbes), Míriam Ferré 

(Vilaveïna), Elisabet Bercial (ERC Les Corts), Saturnina Ruiz (Sant Ramon-Sagrat Cor), Maria 

Teresa Busquets (Maristes), Natasha Mayerhofer (famílies Duran i Bas), Agustí Ten (famílies 

Thau), Montse Sabadell (famílies Ítaca), Isabel Madrid (titularitat Paideia), Stel·la Serra 

(famílies IE Tres Fonts), Olimpia González (Banc Solidari),Cristian Cañestro (famílies Ítaca), 

Mònica Roca (Santa Teresa de Lisieux), Xus Sanz (CEB), Jordi Guillén (conseller educació 

Districte de les Corts) i Laia Miró (DSPiT del districte de les Corts). 

Desenvolupament de la sessió: 

 

1. Aprovació sense esmenes de l’acta de la sessió plenària de 7 de juliol de 2022 

2. Informació inici de curs 2022/2023 

 

En primer lloc, es dona la benvinguda a la sra Xus Sanz, nova delegada territorial del Consorci 

d’Educació de Barcelona al districte de les Corts, que realitza la presentació de les dades: 

 

 



 
 
 
 

 

 

 
 

 

 
 

 

 
 



 
 
 
 

 

 
 

 

 
 

 

 
 



 
 
 
 

 

 
 

 

 
 

 

 
 



 
 
 
 

 

 
 

 

 
 

 

 
 



 
 
 
 

 

 
 

 

 
 

 

En relació a la presentació, es fan les següents consideracions: 

- Caldria conèixer de les dades presentades quines corresponen a alumnat empadronat al 

districte de els Corts. 

- Seria interessant conèixer quina explicació es pot donar al descens elevat de matrícula 

(diapositiva 4). 

- Es considera que també seria necessari  disposar de la informació del nombre d’alumnes de 

pla de xoc dels centres, donat que aquesta dada impacta directament amb els recursos del 

centre. 

 

3. Informació vàries 

a. Patis Oberts 

S’informa dels nous horaris i obertures de Patis Oberts: 



 
 
 
 

 

 

b. Konsulta’m a les Corts 

El sr Jordi Guillén explica el servei Konsulta’m i informa dels horaris d’atenció. 

(S’enviarà als membres del Consell el díptic informatiu). 

c. Reforç escolar Banc Solidari 

La sra Olimpia González, referent i coordinadora del reforç escolar del Banc Solidari, 

informa del funcionament del projecte. 

Explica que qualsevol infant o jove o voluntari que pugui estar-hi interessat pot 

contactar amb ella a pimpa0609@gmail.com. 

d. Vil·la Veïna 

La sra Míriam Ferré explica que VilaVeïna és un servei gratuït de l’Ajuntament de 

Barcelona on s’informa dels recursos i serveis que més propers per cuidar-se un/a 

mateix/a i cuidar altres persones i on s’hi poden trobar activitats i diferents propostes 

que ajuden a guanyar qualitat de vida. El servei s’adreça a tota la ciutadania, però en 

especial a les persones que necessiten més acompanyament, com els infants, la gent 

gran i les persones que se’n fan càrrec. 

Per a més informació: 
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4. Intervencions representants famílies 

- Les famílies plantegen el tema de les alternatives d’espais per a la pràctica d’educació 

física a les escoles durant el període que durin les obres del Pavelló de l’Illa. S’informa 

que divendres 11 de novembre s’ha convocat a les direccions dels tres centres afectats 

(Santa Teresa de Lisieux, Ítaca i Anglesola) per plantejar possibilitats. Les AFA demanen 

poder-hi assistir també.  

- Emergència climàtica a les aules: es proposa dur a terme un consell escolar 

extraordinari per tal de tractar aquest tema amb el responsable d’equipaments 

educatius del CEB. S’enviarà convocatòria a finals d’aquest trimestre o principi del 

proper. Una proposta per a la recerca de solucions per a aquest problema és emprar la 

metodologia d’openning innovation. 

- Paideia informa de la problemàtica del seu pati. Del risc de deixar de disposar de 

300m2 de pati si no es regularitza la situació. 

- Mobilitat: Torna a tractar-se de nou la problemàtica de mobilitat de l’Institut Pedralbes 

i la poca freqüència dels busos. A part es comenta que el bus anava tan ple que els 

estudiants no podien marcar la targeta i els les van retirar. La sra Núria Vallduriola 

demana realitzar amb urgència una nova reunió per tal de tornar a plantejar solucions 

pel problema. 

Sense més a tractar, s’aixeca la sessió a les 20,15h. 


